
Protokół Nr XIV/07
sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 05 grudnia 2007 r.

--------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:00

- Przewodniczący rady - Otwieram XIV sesję obecnej kadencji Rady Miejskiej
w Gniewie.

        Witam Radnych, Burmistrzów wszystkich gości oraz mieszkańców Miast i
Gminy Gniew.

Obecnych na sesji w tej jest chwili 12 radnych. Nieobecny jest radny Grzegorz
Połomski,  spóźni się radny  Marek Barnik.
Stwierdzam, Ŝe na sali jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania prawomocnych
uchwał i wniosków.

Przystępujemy do pkt 1 porządku obrad.

Andrzej Solecki – Wnioskuję o zdjęcie projektu uchwały Nr R/130/07. Nie ma on opinii
radcy prawnego kwestie ta powinien rozstrzygnąć radca prawny.

Bogdan Badziong – Opinia do tego projektu uchwały była, być moŜe coś się stało, Ŝe nie
dotarła – mogło się tak zdarzyć.
W Gniewie są dwa organy: burmistrz i rada. Jest to obojętne kiedy się ta uchwałę
podejmie, moŜemy ją odłoŜyć do następnej sesji. Proszę o zdjęcie z porządku obrad
projektu uchwały Druk Nr R/130/07.

Janusz Karzyński – Zdejmujemy z porządku obrad Druk Nr R/130/07.
Kto z radnych jest za ? – Jednogłośnie. Dziękuje.
Więc porządek obrad zostaje przyjęty w następującym brzmieniu :

1. Sprawy organizacyjne:
- otwarcie sesji
- stwierdzenie waŜności obrad
- przyjęcie porządku obrad
- przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji

2. Ślubowanie Radnego:

      Na   podstawie   art.   23a   ust.  1  i  2   ustawy   o   samorządzie   gminnym   przed
      przystąpieniem do wykonywania mandatu Radna składa ślubowanie.



      Ślubowanie odbywa się w ten  sposób, Ŝe po odczytaniu  przez  Przewodniczącego
      Obrad  roty  wywołana     Radna  powstaje  i  wypowiada  słowo „ślubuję”.
      Ślubowanie moŜe być złoŜone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóŜ Bóg”.

Rota ślubowania:

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście

obowiązki   radnego   sprawować   godnie,   rzetelnie  i  uczciwie,   mając  na

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

Składająca ślubowanie –  Genowefa Kuziemska

Stwierdzenie przez Przewodniczącego obrad faktu złoŜenia ślubowania przez

Genowefę Kuziemską.

3. Przyjęcie uchwał w sprawie nowego radnego:

a) złoŜenia ślubowania przez radną Genowefę Kuziemską wchodzącą w skład Rady
Miejskiej w Gniewie V kadencji w latach 2006 – 2010  – Druk nr R/134/07,

b) powołania radnej Genowefy Kuziemskiej do składu osobowego dwóch komisji
stałych Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji w 2006-2010  - Druk Nr R 137/07,

4. Informacja na temat wydatkowania środków przyznawanych Radom Sołeckim.

5. Podjęcie pozostałych uchwał w sprawie :

c) zmiany w budŜecie na rok 2007 – Druk Nr B/131/07,
d) zmiany uchwały Nr XIII/107/07 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 30 października

2007 roku w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków
transportowych – Druk nr B/132/07,

e) wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w trybie przetargu ustnego nieograniczonego i
ustalenia stawki czynszu dzierŜawnego za lokal uŜytkowy w budynku usytuowanym
w Gniewie przy Placu Grunwaldzkim 28/29 , celem dzierŜawy jest prowadzenie
działalności usługowej – Druk Nr B/133/07,

f) zmiany granic opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
części obszaru wsi Opalenie, gmina Gniew - Druk Nr B/135/07,

g) zmiany granic opracowania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Opalenie, gmina Gniew – Druk
Nr B/136/07

6. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie
miedzysesyjnym.



7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z
wykonania uchwał Rady.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych
odpowiedziach na interpelacje.

10. Wolne wnioski i informacje.

11. Ustalenie terminu następnej sesji.

12. Zakończenie sesji.

Protokóły  z poprzedniej  sesji były do wglądu w biurze rady, obecnie znajduje się
przy liście obecności i proponuję przyjąć go bez odczytywania, gdyŜ  uwag do protokółu
nie wniesiono. Kto z radnych jest za? – Jednogłośnie. Dziękuję.
Zamykam pkt 1 porządku obrad i przystępujemy do pkt 2.

Punkt 2 porządku obrad - Ślubowanie Radnego.

Ryszard Staniszewski - Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej –
p. Kuziemska została wybrana na radną gminy Gniew
wręczenie zaświadczenia

Janusz Karzyński – Dziękuje bardzo. Przystępujemy do ślubowania.

Przewodniczący rady odczytał rotę ślubowania oraz złoŜył gratulacje nowej radnej.
Radna złoŜyła  ślubowanie z dodaniem słów „ Tak mi dopomóŜ Bóg”

Punkt 3 porządku obrad – Przyjęcie uchwał w sprawie nowego radnego.

Janusz Karzyński – Projekt uchwały w sprawie złoŜenia ślubowania przez radną
Genowefę Kuziemską wchodzącą w skład Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji w latach
2006 – 2010  – Druk nr R/134/07. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuje.
Drugi projekt uchwały w sprawie powołania radnej Genowefy Kuziemskiej do składu
osobowego dwóch komisji stałych Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji w 2006-2010  -
Druk Nr R 137/07. Kto jest za? Jednogłośnie. Dziękuje.

Punkt 4 - Informacja na temat wydatkowania środków przyznawanych Radom
Sołeckim.



Maria Olszewska – przedstawiła sprawozdanie.

Janusz Karzyński -  Dziękuje pani Skarbnik. Proszę pan Poznański.

Dariusz Poznański – Przyznawane środki są zbyt małe na prowadzenie działalności
sołtysów.

Maria Olszewska – Akurat pan ma nie wykorzystanych środków wysokości 1500 zł na
koniec roku. Sołtysi wydają na siłę te środki i nie zgłaszają, Ŝe jest ich za mało.

Dariusz Poznański – Najlepszym okresem dla docenienie seniorów są właśnie Święta
BoŜego Narodzenia.

Maria Olszewska – Pan sołtys wspominał, Ŝe kiedyś te środki były większe, ale były to
środki tylko na ..................... , a teraz są one faktyczne i zawsze zrealizowane. Chyba tak
jest lepiej?

....................... – Od kilku lat jest to kwota mniejsza, ale jest realizowana  w całości ile
moŜemy o tyle zwiększamy. Wsi ..................

Bogdan Badziong – Środki te są przekazywane w całości na integracje i tak to się w tej
chwili robi i z tego jesteśmy zadowoleni. Fundacje otrzymują  dotacje na  zadania
upowszechniania kultury, oni mogą koordynować działalność kulturalną z
porozumieniem z sołtysami. T w ten sposób to się odbywa.  Sprawozdanie sołtysi
otrzymują.

Punkt 5 – podjęcie pozostałych uchwał.

Janusz Karzyński -  Przystępujemy do podjęcia uchwał. Projekt w sprawie zmian
budŜetu na 2007 rok - Druk Nr B/131/07. Proszę Panią Skarbnik o przedstawienie zmian
budŜecie na 2007 rok.

Maria Olszewska – Omówiła zmiany w budŜecie na 2007 rok.

Andrzej Solecki – Wynagrodzenie urzędników. Na jakie wynagrodzenie są te środki?

Maria Olszewska – Były podwyŜki w styczniu dla pracowników, w tej chwili odchodzą
od nas najlepsi pracownicy, bo mówią, Ŝe za taka pensję nie pracować nie będą.  Jest  za
mało środków na wynagrodzenie i od razu mówię, Ŝe od stycznia będzie tych środków
potrzeba jeszcze więcej bo będą podwyŜki wynagrodzeniowe dla urzędników.

Obrady opuścili radny Barnik i Wasielewski o godz. 11.50 (wrócili o 12.00)



Andrzej Solecki – Przewodniczący Komisji Finansów powinien brać udział w tej
dyskusji, a nie wychodzić w tej chwili z sali obrad. Nie spełnia swoich obowiązków
dlatego powinien się zrzec się swojej diety radnego. Nie widziałem jeszcze takiej
działalności rady jaka jest teraz za pana wyboru na przewodniczącego. Pan powinien
zapewnić porządek na sali obrad. Kwota 95 tysięcy zł nie .........  ...........  na co idą te
pieniądze.

Maria Olszewska – W trakcie realizacji mandatów dość wysokie środki są na obrobienie
mandatu. Nie są o środki na wynagrodzenie, są to pieniądze na usługi i na wysyłanie
poczty.

Andrzej Solecki – Nie przyjmuje tego do wiadomości. Poprószę panią   te odpowiedz na
piśmie.

Maria Olszewska -  Dobrze przygotuje taką informacje.

Marek Barnik  – Radny z takim doświadczeniem nie powinien opowiadać takich ......

Franciszek Sumisławski – moje pytanie dotyczy dróg gminnych. Czy są środki na
konkretne drogi?

Maria Olszewska – Są to środki przeznaczone  na drogi Jaźwiska – Rzym.

Janusz Karzyński -  Dziękuje. Kto z radnych jest za? 13 „za” , 1 „przeciw”
Kolejny projekt uchwały Druk Nr B/132/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/107/07
Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 30 października 2007 roku w sprawie określenia
wysokości stawek w podatku od środków transportowych.

Bogdan Badziong – W poprzedniej uchwale było ....................  tabeli i 3 pkt były stawki
niŜsze i mieliśmy je wyrównać do kwoty dolnej ( RIO zakwestionowało i wprowadzono
zmiany).

Janusz Karzyński -  Kto z radnych jest za? Jednogłośnie. Dziękuje.
 Następny projekt w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w trybie przetargu
ustnego nieograniczonego i ustalenia stawki czynszu dzierŜawnego za lokal uŜytkowy w
budynku usytuowanym w Gniewie przy Placu Grunwaldzkim 28/29 , celem dzierŜawy
jest prowadzenie działalności usługowej – Druk Nr B/133/07

Bogdan Badziong – Chodzi tu o wydzierŜawienie lokalu dalej na zakład fryzjerki.

Andrzej Solecki – Albo 28, albo 29? Nie rozumiem tego?



Bogdan Badziong – Tak sprzedawano mieszkanie. Te dwa obiekty są jak jedno i dlatego
tak jest.

Janusz Karzyński – Dziękuje. Kto z radnych za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
 Druk Nr B/135/07 w sprawie zmiany granic opracowania miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Opalenie, gmina Gniew.

Bogdan Badziong – Dla Opalenia robimy plan zagospodarowania przestrzennego wg
przepisów o zagospodarowaniu przestrzennym.

Janusz Karzyński -  Kto z radnych jest za? Jednogłośnie. Dziękuję. Następny projekt
Druk Nr B/136/07 w sprawie zmiany granic opracowania zmiany Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Opalenie, gmina
Gniew. Kto jest za? Jednogłośnie. Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu obrad.

Punkt 6 porządku obrad - Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach
podejmowanych w okresie miedzysesyjnym.

Janusz Karzyński -  Przedstawił informacje na temat działań międzysesyjnych.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Punkt 7 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym
zwłaszcza z wykonania uchwał Rady.

Bogdan Badziong -  ZłoŜył przygotowane sprawozdanie, co stanowi załącznik do
protokółu.

Punkt 8 porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych.

O godz. 12:20 radny Szwoch Stanisław opuścił obrady.

Janusz Karzyński – W okresie między sesyjnym nie wpłynęła Ŝadna interpelacja.
Przystępujemy do kolejnego punktu obrad sesji.

Punkt 9 porządku obrad - Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych
interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

ZłoŜono trzy zapytania i nie udzielono odpowiedzi na Ŝadne z nich. Udzielono ustnej
odpowiedzi na poprzedniej sesji dnia 30 października.

Punkt 10 porządku obrad sesji - Wolne wnioski i informacje.

Franciszek Sumisławski – Czy my musimy ciągle w taki sposób podejmować uchwały?
(dot. Druku Nr R/130/07)



Marek Barnik  – Jeśli taki projekt  uchwały był zaplanowany to mogliśmy go podjąć jako
skargę bezzasadną. Co nam tu opinia prawna wniesie? Jeśli ktoś z radnych ma
zastrzeŜenie do przewodniczącego to składa taką informacje na komisji i wówczas rada
podejmuje decyzje.

Franciszek Sumisławski – Jeśli przewodniczący podpisał uchwałę, Ŝe skarga była
bezzasadna to .......... skarga na przewodniczącego. Mnie się to nie podoba. Skarga jest ale
to nie rada powinna się tym zajmować. Niech to wyjaśni pan radca.

Janusz Karzyński – Do odpowiadania na piśmie są urzędnicy a nie rada.

Andrzej Solecki – Mamy park miejski, był pan, który   .............. drzewa, bo robi
inwentaryzację powiedział, Ŝe park miejski nie jest parkiem miejskim tylko lasem. W tej
chwili tworzymy róŜne inne parki czy to rzeczywiście jest las?  Chciałbym zwrócić
radnym uwagę na te ................ prace,  które wykonał pan ............... w wikliny.

Bogdan Badziong – Nigdy nie było parku w Gniewie. Zawsze był las w granicach
miasta.

Danuta Zgubieńska – Opinia prawna była nie wiem jak to się stało, Ŝe nie dotarła do rady
za co przepraszam i mam nadzieję, Ŝe to się wyjaśni na pewno.

Janusz Karzyński – potrzeba chętnych do gry w piłkę noŜną..........
Połomski R, Barnik M, Wasielewski G,

Marek Barnik – Proszę o pozostanie po sesji na 10 minut komisji finansów.

Poznański Dariusz – Czy znajduje się informacja o kolejnej sesji w internecie?

Bogdan Badziong – Będzie nowy operator.

Danuta Zgubieńska – Będzie tak, Ŝe będziemy mieli większe moŜliwości zarządzania
strona internetową i będziemy sami mogli na bieŜąco wprowadzać informacje.

Punkt 11 sesji - Ustalenie terminu następnej sesji.

Janusz Karzyński – Plan pracy na rok 2008.
BudŜet na 2008 rok.
Termin kolejnej sesji : 27 grudnia 2007 roku na godzinę 11:00
Na tym zamykam XIV sesję rady V kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie i za
rzeczową dyskusję.
Na tym protokół zakończono.



Protokół sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza
drugi dla rady.
Godzina zakończenia sesji: 13:00.


